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Seminar Registration/会议注册

	Description/类型:
	Certified Junior Level 2

	Date/日期:
	March 28-29, 2018

	Location/地点:

	GenZon Golf Club, Shenzen
Longgang Disctrict, Shenzhen Zhengzhong Golf Club
0755-8888 8828
	深圳正中高尔夫球会隐秀山居酒店
深圳市龙岗区龙岗街道宝荷路
正中高尔夫球会内


	Website/会场网址：
	http://www.yinxiushanhotel.com/
	


IMPORTANT NOTE:
This registration form will register you on the TPI China website MyTPI.cn. If you are English speaking and would prefer to register on the US website MyTPI.com, please contact US Customer Service.
· Email: ruben.corrales@mytpi.com
· Contact No.: (888) 874-2004 or (760) 201-8952
Please complete the following information and send to: lucy.zhong@mytpi.cn or contact +86-1381 0026 945
说明：
此报名表针对在TPI中文网站注册报名的学员，如果您的母语是英文或打算在英文网站注册，请登陆美国的英文网站MyTPI.com，请联络美国的客服人员。
· Email: ruben.corrales@mytpi.com
· Contact No.: (888) 874-2004 or (760) 201-8952
报名请填写以下信息并发邮件至lucy.zhong@mytpi.cn 或联络 +86-1381 0026 945
Required Field/报名信息

	First Name/名
 
	Last name/姓 

	Email电邮地址 
	Contact number/联系电话 


Billing Address/账单地址

	Address/地址  

	City/城市






	Zip/邮编


Pricing information/报名费用

Cost: RMB6,600 per person (Including lunch each day.) Does not include Room Accommodations

Note: The Seminar is limited to the first 70 participants. Confirmation letter will be sent out once payment received.

费用:人民币6,600元每人(包括会议期间的午餐),不包括酒店住宿.

注意:会议容纳人数为70人,在收到报名费后将发出报名成功确认函.

Bank information/汇款信息:

银行转帐: 
	开户名
	福瑞德鑫体育用品(北京)有限公司     开户名：福瑞德鑫体育用品（北京）有限公司

	开户行:
	中国建设银行北京双桥南路支行       开户行：招商银行北京华贸中心支行

	账  号:
	1100 1120 8000 5250 1437           账  号：1109 1471 0710 701


Cancellation Policy: Live event fees are 100% refundable if canceled any time before 30 days prior to the live event. If canceled within 30 days of the live event, the live event fees are non-refundable, though they may be applied to future live events. Purchase of Online education products is non-refundable. This includes the online prerequisite portion of the level 1 certification class or the full cost of any level 2 certification class. While reasonable efforts will be made to adhere to the advertised package, the event sponsor and/or host reserves the right to substitute alternate speakers and/or event content from those listed

取消政策：若在现场培训班开始前30天任意时间取消，则全额退款；若距现场培训班开始前的30天内取消，则费用不予退还，但费用仍可用于将来的现场培训课程。若现场培训课程取消，参会者可以选择100％退款或将此费用转移到下一年度使用。所有课程购买的在线课程不予退款。包括一级在线预习课程和二级在线视频。TPI保留培训师的选择和/或上述列表的培训内容的权利。
